
Fra:                                              Ida Storberget
Sendt:                                        fredag 8. mai 2020 13:30
Til:                                               Johan Slåtsveen; Tom Sørhagen; Jens A Mørch; Inger Hagen; Dienne V. Bjørneng; Ole

Bjerke
Emne:                                        Innspill TSU fra ungdomsrådet
 
Hei TSU!
 
Jeg har snakket med ungdomsrådet om vedlikehold av kommunale veier, og de sier følgende:

‐          Vedlikehold av småveier i kommunen er svært viktig nettopp for ungdom, fordi de ferdes på veiene på
moped/scooter eller til fots og på sykkel, og dårlige veier skaper farlige situasjoner spesielt for denne
gruppa trafikanter

‐          Flere ungdommer har opplevd farlige og skremmende situasjoner på grunn av dårlig veistandard, og
ungdomsrådet synes derfor vedlikehold er viktig og bør prioriteres

 
Andre innspill fra ungdomsrådet var at det ville vært fint med en fartsdump sør i sentrum, ved Rema1000/Europris,
da mange ungdommer krysser veien der, og farten inn mot 40‐sona kan være høy. Ungdommene er også bekymret
for trafikksikkerheten til gående og syklende fra Hov sentrum og opp til stadion.
 
Med vennlig hilsen 

Ida Storberget, Rådgiver  Søndre Land kommune  
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